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            בס"ד
 

 לפרסום 17/40/04 פרוטוקול ישיבת ועד מקומי צופים מיום 
 
 
 
 

 ,  רפי מועדהזאב סימן טוב, ירון בן צבי, חגי מאיר, יו"ר , מוטי חמבי,  נוכחים : 
 . יוני סבאג                        

 
 15/03/17אישור פרוטוקול ישיבת ועד מקומי מתאריך 

 
 פרוטוקול לאשר במייל. 

 
 

חגי וירון אישרו במייל.                                                    -15/03/17אישור פרוטוקול מתאריך  .1
  100חו הרבה תושבים מעל כוסית, קרקס, הרבה פעילויות. נכ יריד אביב מוצלח, הרמת

יהיה   ישר כוח לעדנה. עדנה צוינה לשבח, אהרל'ה יצוין לשבח, קבל מצטיין חטיבתי.
ליאת צוינה לשבח פרס ניהול תקין. זאב מאשר פרוטוקול,   ירוע ביום העצמאות.א

 להביא הצעות מחיר.  –מוטי מאשר. לבדוק הקלדה לישיבת ועד 

 ₪ פק"ם.  ₪567,316.00 עו"ש,  47,933.76 –דיווח מצב בבנק   .2

                              תכנון ומיפוי.                              -דו"ח פרויקטים: צרכים מיוחדים סטטוס .3
                                                                        משכ"ל תכנון ראשוני. –גן שעשועים ברח' אגוז  

גן שעשועים מרכזי דו"ח פרויקט קיר בטון בגן שעשועים.                                                  
 ס, חוזים עובדים, שעון נוכחות במעון.  כתב כמויות מהנד

                                                                       לבדוק. –סליקה דרך האינטרנט, גביה מתושבים   .4
חודשים    3סל הטבות מעון: העלו שכר במעון לפני שנה וחצי, רצו לשמר עובדים. לאחר 

ב שכר המינימום. יש העלה מדורגת. קושי בכוח  עלה שכר המינימום, בינואר עולה שו
סל הטבות יאפשר למנהלת יחד עם יעוץ משפטי והמזכיר איך לתגמל עובדים.   אדם.

המעון חלק משמעותי מהתקציב, האם להעלות גורף.                   התוכנית תגיע לוועד לאישור.
 לבנות תכנית. מציעים:  

  להטבות. יש הסכמה עקרונית סל סגור לסכום –₪ שנתי   100,000.00 –הצעה של חגי  
מזכיר + יו"ר חגי + מנהלת   -תוקם ועדה לבדוק שיפור תנאים של עובדות המעון,

 הועדה תגיש תכנית לוועד לאישור.   המעון + נציג הורים, 

שירתם תבצע בינוי ותכניס ריהוט ומתקנים.  מטר ברוטו,  110שטח הג'ימבורי  –ג'ימבורי  .5
תו למשא  כולל ציוד, נכנס א₪   100,000ם במצב מוכן לפעולה. יוצא  והועד יקבל מקו

ומתן, מוטי וחגי יעשו משא ומתן עם היועמ"ש. יבנו חוזה. החליטו על דיון משא ומתן,  
 רעיון משובח. 

 צרפתי.  –ועדת מחירים אישרה את משרד טל שחר   –אישור יועמ"ש  .6

וי מבורך ואושר תב"ע לגובה שאפשר  שטח מיועד לגנים, לפני שנה למדו על שינ –נועם לוי   .7
מטר. התושבים והשכנים מודאגים. נועם לוי מדבר רק על הגנים שיבנו.    15לבנות עד 

מה  המועצה לא  מתכננת כלום ונועם ושכניו מבקשים מהוועד להוציא מסמך שמגדיר 
שמאפשרת לבנות מעל הגנים. נועם מבקש מסמך  היא מתכון ושאין תכנית בניה 

המזכיר יוציא מכתב    יר שאין לישוב תכנית לבנות שם לגובה מעל הגנים.שהוועד מצה
 מטעם הועד. 
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 יוני נבחר ע"י הרשימה נציג יישובי במליאה של אבי סדומי ואבי שלום נציג המליאה.  .9

. המניין ישיב  אנשים. מדברים על מקלט ברחוב האגוז 20לשבת מניין  –השכרת מקלטים  .10
ה ריהוט קבוע. יש לזה השלכות אומר ירון גם אם  כסאות פלסטיק וספר תורה לא יהי 

אין פעילות בשבתות   "נועם מקלט של " חותמים חוזה. הגיעו נציגי ציבור עוזי סימן טוב, ב
לבית  ציין יש בקשה של מניין קודם של השכנים ברחוב ומובחגים, חגי מציע תת ועדה, 

ירון מתנגד, ומוטי מתנגד    עדה.ו מוטי, רפי, וירון שיהיו בו –עדת בדיקה  וכנסת. הצעה בו 
עדה. למה לא פותחים מקלטים לשימוש פרטי? בודקים את הנושא. ידונו לאחר  ו להיות בו

 פסח. 
 

 
            

 
 
 
 
 
 


